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ANNONCESALG

Rosengrenen ApS
Hovedgaden 8, 8670 Låsby
Tlf. 86 95 15 66
kl. 8.30-12.00 og 12.30-15.00
Mail: info@rosengrenen.dk

Hvortil alle spørgsmål
vedr. annoncer bedes rettet!

LEVS 
MEDLEMSSERVICE

Levs telefonrådgivning
Rådgivningen er åben 
mandag til onsdag fra 
kl. 10.00-12.00. 
Ring 80 38 08 88. Du kan også 
skrive til raadgivning@lev.dk 
og vi svarer hurtigst muligt.

Levs aftentelefon
Rådgivningen har åbent hver 
tirsdag kl. 19.00-21.00. 
Ring på telefon 28 51 52 52.

SATS OG TRYK

Intryk ApS
Tlf. 70 21 10 00
www.intryk.dk

DEADLINE

Send indlæg til blad nr. 1/2025
senest den 6. maj 2025
til Henning Jahn 
(ansv. redaktør)
Haldager Mark Vej 22
4250 Fuglebjerg
Telefon 22 58 86 82
henning@henningjahn.dk

LEV SLAGELSE/SORØ FÆLLESKOMMUNEKREDS

Bestyrelsesliste

Formand
Gitte Larsen
Rugvej 15
4220 Korsør
Mobil 28 53 13 09 
Mail: gla@attheweb.dk

Kasserer
Bonna Jensen
Mail: bonnajensen@icloud.com

Sekretær
Anette Jensen
Lorupvej 42
4200 Slagelse
Mobil 40 47 80 58 
Mail: krogens@pc.dk

Ansvarshavende redaktør
Henning Jahn
Haldager Mark Vej 22
4250 Fuglebjerg.
Mobil 22 58 86 82 
Mail: henning@henningjahn.dk

Bestyrelsesmedlem
Lene Hovmand
Islandsvej 5
4293 Dianalund
Mobil 40 10 93 30
Mail: lh@soelvagergaard.dk

Bestyrelsesmedlem
Morten Gaardboe
Gl. Holbækvej 5B
4200 Slagelse
Mobil 40 96 52 02 
Mail: morten@altru.dk

Bestyrelsesmedlem
Ole Andersen
Lodshusvej 26
4230 Skælskør
Mobil 26 20 60 32 
Mail: oja@affaldplus.dk

Suppleant
Ledig

www.lev.dk

Vores medlemsblad har fået ny  omdeler, Dao
Hvis du ikke modtager bladet, så skriv til 
henning@henningjahn.dk eller ring til 22 58 86 82, 
så vil bladet blive eftersendt.

Du kan også følge os på Facebook. Bare skriv Lev Slagelse/Sorø i søgefeltet.

B L I V  M E D L E M  A F  L E V  P Å  W W W . L E V. D K
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Nedenstående er redegørelse fra Slagelse Kom-
mune om sundhedstjek af voksne borgere i botil-
bud. Redegørelsen blev givet til Handicaprådet i 
Slagelse Kommune.

I en 3 årig periode (2022-2024) har alle praktiserende 
læger skulle tilbyde sundhedstjek til voksne borgere på 
botilbud. Det første sundhedstjek gennemføres inden 
den 1. januar 2025, og det gentages derefter hvert andet 
år eller ved særlige omstændigheder årligt. 

Sundhedstjek skal reducere ulighed i sundhed ved 
at sikre denne opsøgende indsats.  

Handicaprådet er af Lev via mail den 22. maj 2024 
blevet orienteret om, at Slagelse Kommune i perioden 
1. januar til april 2024 har gennemført 247 sundhedstjek 
svarende til 56 %. Henvendelsen fra Lev er vedlagt som 
bilag.

Center for Handicap og Psykiatri har efterfølgende 
gennemført en undersøgelse omkring, hvor mange af 
borgerne på Slagelse Kommunes botilbud, der har haft 
sundhedstjek eller takket nej til Sundhedstjek. 

Resultatet for perioden 1. januar 2022 - september 
2024 er, at alle 322 voksne borgere på Slagelse Kom-

munes botilbud er afklaret i forhold til planlægning af 
sundhedstjek inden udgangen af 2024. 

Ud af de 322 voksne borgere på botilbud i Slagelse 
Kommune har 40 borgere takket nej til sundhedstjek, 2 
borgere varetager selv kontakten med læge. 16 borgere 
er lige flyttet ind, og der planlægges også sundhedstjek 
for disse borgere inden udgangen af 2024. 

Netværksboligerne (Stapels Gaard, Solbakken, Gren-
dalsvej, Kalundborgvej og Solgården), hvor der sammen-
lagt bor 41 borgere, er ikke talt med i denne opgørelse, 
da en del af borgerne selv varetager kontakt med deres 
praktiserende læge og har gennemført Sundhedstjek. 

Administrationen forventer derfor, at alle voksne bor-
gere på Slagelse Kommunes botilbud har fået tilbudt 
sundhedstjek inden udgangen af 2024.

Administrationen har i september 2024  været i dialog 
med Lev omkring deres henvendelse. Omkring 56% 
gennemførte sundhedstjek stemmer ikke overens med 
vores opgørelse. Lev har svaret, at Lev's opgørelse også 
har indregnet de private tilbud, og at der er en fejlkilde 
i forhold til om lægerne indberetter som Sundhedstjek 
eller årskontrol. Lev oplyser, at de har fået henvendelser 
fra flere kommuner omkring opgørelsen. 

Sundhedstjek

Så har Lev Slagelse Sorø fået en ny kasserer. 
Det er Bonna Jensen, der er sprunget ind i bestyrelsen 

og fremover skal varetage denne vigtige post. 
Bonna Jensen bor til daglig i Korsør. 

Vi byder Bonna velkommen 

til det videre arbejde!

Ny kasserer
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Særforsorgen overgik den 1/1-1980 fra 
Staten til Amterne. Før dette skete, 
var der naturligvis mange der var 
spændte på, hvordan det ville gå.

Dette gjaldt også i ledelserne 
på de 11 forsorgscentre. F.eks. skrev 
de 11 socialledere, der var en del af 
centrenes ledelse, i foråret 1979 et 
læserbrev, hvori de udtrykte deres 
bekymring for, at overgangen ville 
medføre store forringelser for de 
22.000 klienter, der var tilknyttet 
forsorgscentrene.

Et par nedslag i historien hvor der 
primært vil blive fokuseret på Anders
vænge og hvordan det så gik der.
Nedslag 1: Bygninger og nor-
mering

Amtet overtog et nedslidt Anders-
vænge hvis bygninger, på nær en 
enkelt nybygget afdeling, var i dårlig 
stand, at det kostede amtskassen 
mange millioner at rette op på.

Andersvænge var en af de store 
arbejdspladser i Slagelse. Persona-
lenormeringen var dog i 1980 klart 
under landsgennemsnittet.

Dette tog Amtet fat på at gøre 
noget ved. 

Frem mod 1987 blev der tilført ca. 
100 stillinger til Andersvænge sam-
tidigt med, at der blev tilført vikar-
midler svarede til ca. 30 stillinger. 
Stillingstallet gik fra 291 til 391, sam-
tidig med at beboertallet på Ander-
svænge faldt fra ca. 470 til ca. 400. 
En markant forbedring, der bragte 
normeringen op på landsgennem-
snittet.

I 2007 overgik handicapområdet 
herunder Andersvænge - omdøbt 
til Rosenkildeparken – til Slagelse 
Kommune.

Slagelse Kommunes økonomi har 
været meget trængt med besparel-
ser over en bred front til følge. Dette 
har medført omfattende personale-
besparelser.

Aktuelt overvejes yderlige bespa-
relser på området.
Nedslag 2: Organisering

Andersvænge var ved Amtets 
overtagelse en stor institution under 
en centerledelse bestående af en 
inspektør (økonomi), en overlæge, 
en socialleder og en undervisnings-
leder.

Denne ledelse blev efter amtets 
overtagelse erstattet af en admini-
strator. Lægerne forsvandt fra An-
dersvænge og der blev lyttet mere 
til de pædagogisk uddannede afde-
lingsledere.

Som kulminationen på dette ske-
te der 1/1 1991 en selvstændiggørelse 
af afdelingerne på Andersvænge, 
så centralinstitutionen ophørte og 
blev erstattet af ikke mindre end 19 
selvstændige institutioner.

Det viste sig ret hurtigt, at nogle 
af disse institutioner var for små, så 
de første sammenlægninger af in-
stitutionerne skete allerede i 90’erne.

Frem mod 2007 og Slagelse Kom-
munes overtagelse af handicapom-
rådet skete der yderligere sammen-
lægninger.

Slagelse Kommune har med virk-
ning fra 1/1 fuldendt denne udvikling, 
da kommunens tilbud til gruppen, 
undtaget undervisning, nu er samlet 
et sted med det mundrette navn 
“Enhed for handicap”, så man kan 
polemisk sige, at Andersvænge er 
genopstået.

Hen til kommoden og tilbage igen!

Andersvænge

Af Hans Lund Rasmussen

ÅR ?
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Alle sanser var i spil for børn og 
gæster, da Bo- og aflastnings-
tilbuddet Heimdal igen havde 
inviteret til Sansernes fest. 
Deltagerne var udover børnene 
der bor på Heimdal, inviterede 
specialbørnehaver og skoler samt 
unge, der tidligere har boet på 
Heimdal.

For 4. gang kunne personale og fri-
villige åbne Heimdals Have for om-
kring 85 børn og deres ledsagere.

Forventningen og glæden strå-
lede. Ikke alle kunne udtrykke det 
i ord, men ansigtsmimik og krops-
sprog talte deres tydelige sprog og 
var ikke til at tage fejl af.

Deltagerne fik oplevelser til alle 
sanser og mulighederne var mange.
• Der var besøgsheste, hvor bør-

nene kunne mærke den bløde 
mule på sin kind eller hånd. Elle 
at få besøg af det lille hestehoved 
i skødet i sin kørestol. 

• Den søde og meget empatiske 
omsorgsklovn Kikka gik omkring 
og skabte intense øjeblikke/sam-
spil. Og hvis det var lidt svært, 
havde hun medbragt spænden-
de ting og sager der kunne åbne 
samspillet.

• Musikeren Frederik Konradsen 
underholdte med sin guitar både 
solo og i perioder sammen med 
Kikka til glæde og opmærksom-
hed. (Musikken var sponsoreret 
af Lev).

• I den populære 20 meter lange 
sansetunnel var der oplevelser for 
alle sanser. Da interessen og der-
med trængslen var stor, måtte der 
laves ensretning. Det var dejligt at 
se, hvordan flere af børnene kom 
igen og igen og kunne bruge lang 
tid derinde. Efter turen i sanse-
tunnellen kunne man få en flot 
farvet heliumballon – hvilket også 
var et hit.

• I haven kunne man også prøve 
tonerne fra den helt nye Cavatina 
zylofon – et udeinstrument fra 
PercussionPlay. Instrumentet var 
netop støbt fast dagen før og var 
i øvrigt modtaget som sjælepris 
fra Sjællands Festivalen.

• Under en stor parasol og ved et 
stort spejl sørgede 2 Heimdal pæ-
dagoger for, at børnene kunne få 
sig en flot ansigtsmaling. Det var 
en så fin oplevelse, når børnene 
så sig selv i spejlet.

• I haven kunne man også møde 
ballonmanden Christoffer Trung, 
der fremtryllede sjove ballondyr til 
de opmærksomme gæster. (Bal-
lonner og helium var sponsoreret 
af PTO teknik).

• I en hyggekrog kunne man være 
med til at bage sig en bålpande-
kage eller blot få den serveret, 
mens der kunne sanses både 
røg, den dejlige pandekageduft 
og ikke mindst smagen.

• Indenfor på Heimdal var der tilbud 
om massage ved Irene’s massage-

briks. Også her var det tydeligt at 
se velværen blomstre og afslap-
pethed tage over.

• I stuerne ved siden af var der mu-
lighed for at kigge, føle og røre de 
forskellige sanseprodukter fra 
Multicare  og Protac, som velvilligt 
havde stillet op og præsenterede 
deres spændende produkter.

• I havens bod blev serveret safte-
vand, kage og kaffe.

Heimdal modtog i 2019 Slagelses 
Handicappris, som var ledsaget af 
et beløb på 10.000 kr. Prisen blev 
modtaget på den årlige Sansefest 
for svært handicappede børn og 
unge, der bor på Heimdal eller er 
inviteret på denne dag. En pris for 
at have skabt muligheder, forøget 
livskvaliteten og inkluderet.

Grundet corona måtte også san-
sernes fest holde en pause.

Vejrguderne var ikke med os på 
hele dagen. Regn gjorde, at man i 
en periode måtte i ly under halvta-
get. Først da glade børn og deres 
ledsagere var taget hjem eller gået 
indenfor, begyndte regnen for alvor.

En dejlig dag som havde tanket 
mange op - med glæde og gode 
oplevelser. 

AFHOLDT I JUNI PÅ HEIMDAL I SLAGELSE

Sansernes fest 2024Sansernes fest 2024

Fortsættes side 11
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Café Amalie startede 1. oktober 1991. 
Lone Hansen har været leder siden 
1993. Hun fortsætter, så længe hun 
synes det er sjovt. 

Der er ansat to personer med hver 
5 timer ugentligt, og de er begge 
pædagogisk uddannede. Ligeledes 
er der tilknyttet faste vikarer, fordi 
det er sårbart med kun 2 ansatte. 
Der er altid 2 på arbejde. Aktivitets-
centret Teglværksparkens personale 
sørger for driften af caféen med salg 
af drikkevarer, kage og franskbrøds-
madder.

De fleste hygger sig med kaffe og 
sodavand. Der kan købes øl og vin, 
men det er ikke et værtshus. Det skal 
være trygt, og der skal være en god 
stemning når man er her. 

Vores medlemmer har ikke andre 
steder de kan tage hen.

Café Amalie har driftsoverens-
komst med Slagelse Kommune. 
Økonomien løber rundt. Caféen er så 
heldig, at flere af de lokale loger hu-
sker dem med mindre donationer.

Café Amalie er et tilbud til per-
soner med særlige behov, men er 
åben for alle, men fru Jensen med 
en almindelig hverdag vil nok ikke 
have gavn af tilbuddet. Aldersgrup-
pen spænder fra 15 år og opefter. 
Hvis man ikke er selvhjulpen, skal 

der medbringes en ledsager til ca-
féaftnerne.

Café Amalie holder til i Aktivitets-
centret Teglværksparken i Korsør. 
Det er vigtigt for medlemmerne, at 
det er et kendt sted. Der skal også 
være plads til kørestolsbrugere.

Caféen er åben hver torsdag mel-
lem kl. 19.00 og 22.00. Musikken stop-
per kl. 21.00. Der er åbent fra januar 
til maj og august til december. Med-
lemmerne synes, det er en lang som-
merferie. Derudover afholdes der en 
sommerfrokost og en julefrokost. I 
år lægger Musholmcentret lokaler 
til julefrokosten. Musholm har alle 
de faciliteter, der er brug for. Masser 
af plads, ingen dørtrin og handicap-
toiletter.

Caféen lejer Korsør Bio en gang 
om året til en lukket forestilling med 
en dansk film, det nyder medlem-
merne meget. 

Programmet for efterårssæson in-
deholder forskellig optræden med 
sang og musik, diskotek, karaoke og 
julefrokost.

Et medlemskab koster 300 kr. for 
en periode. De første 2 gange, man 
besøger caféen er gratis og bruges 
bl.a. til at se hinanden lidt an. Stør-
stedelen af borgerne har personale 
med. De er med til at vurdere, om 

det er et passende tilbud til borge-
ren. Når de har været her 2 gange, 
kommer genkendeligheden med 
stedet også. Ved indmeldelsen skri-
ver vi navn, adresse og dato for ind-
meldelsen. De får et medlemskort, 
som de skal medbringe hver tors-
dag. Efter 3-4 gange begynder vi at 
lave kontrol. Der er nogle, der har 
svært ved at huske at betale og det 
er ikke fair overfor dem, der betaler. 
Ved manglende betaling tager vi fat 
i personalet, da brugerne selv har 
svært ved at huske det.

Medlemmerne kommer fra et 
stort geografisk område fra Dia-
nalund, Ringsted, Skælskør, Korsør 
og Slagelse.

Caféen har 120 medlemmer, der 
kommer ca. 110 pr. gang. Ved froko-
sterne er der ca. 160. De fleste kom-
mer fra bosteder, men der er også 
nogle, der er hjemmeboende.

Musikken er omdrejningspunktet 
for Cafe Amalies tilbud. Medlemmer-
ne skal kunne få en musikalsk ople-
velse, ligesom alle andre går på en 
café en fredag aften. Her er det ok, 
at man er lidt fjollet, at man danser 
og synger, som man gør. Målsæt-
ningen er, at deltagerne skal få en 

Interview med leder Lone Hansen, Café Amalie, Korsør.

Café Amalie

Af Jonna Egø Nielsen

Fortsættes side 13
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musikalsk oplevelse, de skal kunne 
lytte til musik og danse. Musik er et 
fælles sprog.

Der er altid levende musik. 
Det er mange af de samme mu-

sikere, der kommer sæson efter sæ-
son men der kommer også andre 
optrædende. Musikerne er gode til 
at optræde for et mindre honorar 
eller betragte det som en øveaften.

Det er vigtigt, at alle optrædende 
kender og forstår målgruppen. Til 
julefrokosterne har Kandis, Birthe 
Kjær og Bjørn & Okay optrådt. De 
har også optrådt til en rimelig pris.

Når vi skal ud af huset, bruger vi 
meget tid på at fortælle nye steder, 
hvad vores forventninger er. 

Den behandling man får på ste-
det er vigtig, ligeledes skal tjenerne 
være nogle der vil det. Det kan ikke 
nytte noget, at de er lidt sarte eller 
ikke kan lide savl.

Ved en buffet skal der fx være nok 
fiskefileter, ikke kun 1 til hver, næ 2. 
De må aldrig gå ned på fiskefileter 
eller risalamande. Det er vigtigt at få 
fortalt det inden. Det betyder ikke så 
meget med sild. Hamburgerryg er 
også godt. Det er vigtigt, at det er 
noget de kender.  

Vi har aldrig været et sted, hvor vi 
er blevet behandlet dårligt men som 
sagt så bruger vi også meget tid på 

at fortælle, hvad forventningerne er. 
Det er et must for os at forventnings-
afstemme. 

Vi anvender vores karaokeanlæg 
2 gange om året. Det er nogle fan-
tastiske aftner, hvor alle får lov til at 
være stjerne for en aften. Det kan 
godt være det lyder dårligt, men når 
et menneske med så mange udfor-
dringer synes: ”Jeg synger godt, jeg 
ser lækker ud, og jeg er en stjerne” 
- det er så fantastisk at opleve. 

Det styrker virkelig deres selvværd.
Ligeledes møder de i caféen nye 

mennesker. For mange giver det 
mulighed for at øge deres sociale 
kompetencer i forhold til mødet med 
ukendte personer. Mange møder i 
deres hverdag mest dem, de enten 
bor eller arbejder sammen med.

Der lægges vægt på, at Café Ama-
lie skal være et trygt sted at komme 
for alle Det sket nogle få gange, at 
der er nogle der har fået forbud mod 
at komme på grund af dårlig opfør-
sel.

Café Amalie har oprettet en face-
bookgruppe til meddelelser til med-
lemmerne. Denne bruges fx ved 
evt. aflysninger. Det er aftalt med 
pædagogerne, at de skal holde sig 
orienteret inden hver gang. Det er 
umuligt for personalet, at ringe til 
så mange ved en aflysning.

Vi frygter selvfølgelig sparerunden 
i kommunen. Hvis Aktivitetscentret 
bliver et nøglecenter eller lukker, så 
lukker Café Amalie også.

Vi har aktive forældre, der er gode 
til at sende høringssvar ved kommu-
nens høringsrunder. Der er mange, 
der støtter op om Café Amalie.

Vi er glade for der, hvor cafeen be-
finder sig lige nu. Vi bliver tit spurgt 
om, hvorfor vi ikke laver reklame for 
stedet. Vi vil gerne fortælle, hvem vi 
er men vi har næsten ikke plads til 
flere medlemmer. 

Det skal være rart at være her, 
og det skal være muligt at komme 
rundt med en kørestol, samt skal der 
også være plads til at danse. Indimel-
lem er her lidt proppet. 

Hvis du er interesseret i at vide 
mere om Café Amalie, er du velkom-
men til at komme en torsdag eller 
du kan rette henvendelse til Lone 
Hansen på tlf. 29270577

Efterskrift: Cafè Amalie blev taget 
af kommunens sparekatalog, og 
det gode tilbud fortsætter uæn-
dret. 
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Reserver datoen 15. februar 2025, hvor halballet starter kl. 16.
Udover en DJ til at underholde skal vi synge og danse med 

bandet Forklædt som Larsen

Billetprisen er 50 kr - ledsagere har gratis adgang
Dagens ret koster 100 kr.

Oplysning om billet og madbestilling finder du på vores 
facebookgruppe Lev Slagelse/Sorø 

Lev Slagelse – Sorø arrangerer igen Halbal 
i Sørbyhallen i Sørbymagle

Halbal 2025
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Det hele startede med, at to forstan-
dere, i det daværende Vestsjællands 
Amt, under en fisketur fik den idé at 
vi da skulle have en musikfestival for 
mennesker med udviklingshandicap 
her på Sjælland. I det jyske havde 
de jo med stor succes fået startet 
Sølundfestivalen, så vi her på Sjæl-
land måtte da også kunne få noget 
stablet på benene.

Forstanderkredsen i Vestsjællands 
Amt bakkede også op om ideen og 
Amtet gav den nødvendige under-
skudsgaranti.

Den første Sjællandsfestival blev 
afholdt på Slagelse Gymnasium i 
1987. Interessen for at deltage var 
stor, og endte med et deltagerantal 
på 575. 

Udover hovednavne som Eva 
Madsen, Leif Sylvester & Svalerne 
optrådte hele 9 orkestre med både 
pop, rock og jazz.

For at kunne afvikle Sjællandsfe-
stivallen blev der brugt 40 frivillige. 

De skulle både slæbe instrumenter 
og agere tjenere i mad- og drikke-
boder. En af forstanderne havde på 
dagen mobiliseret hele sin familie 
til at smøre og pakke de 2300 hånd-
madder, der var en del af billetprisen.

I årene efter voksede Sjællandfe-
stivallen i størrelse og det blev nød-
vendigt at flytte festivallen til Nørre-
vangshallen i Slagelse. Vokseværket 
fortsatte i årene efter og Sjællands-
festivallen måtte atter flyttes. Denne 
gang til Rosenkildeparken (tidligere 
Andersvænge) og blev til den toda-
ges udendørs festival vi kender i dag. 
Deltagerantallet er gået fra 575 til 
omkring 3.500. Antallet af hjælpere 
er steget fra 40 til omkring 200, 
hvoraf mange har været hjælpere 
lige fra det tidspunkt, hvor festivallen 
blev en todages udendørs festival. 
Enkelte af hjælperne har været med 
helt tilbage fra starten i 1987.

Sjællandsfestivallen i år bød på 
en palet af alle de største navne in-

denfor dansk rock og pop som f.eks. 
Sanne Salomonsen, Benjamin Hav, 
Dodo and the Dodos, Ankerstjerne 
og Outlandish. Birthe Kjær har i alle 
årene været fast på programmet, 
men måtte til stor sorg for publikum 
aflyse pga. sygdom. Hun dukker nu 
nok op igen i 2025. I hvert fald var 
sorgen kortvarig, for der var fundet 
populære afløsere der hurtigt fik del-
tagerne til at synge med og danse. 
En enkelt byge kunne heller ikke på-
virke stemningen blandt deltagerne. 
Der blev bare festet videre.

Sjællandsfestivallen er for mange 
mennesker med udviklingshandicap 
et af årets højdepunkter. En stor tak 
skal lyde til bestyrelsen bag og til de 
mange hjælpere, der gør det hele 
muligt.

Sjællandsfestival 
2024
Af Henning Jahn
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BLIV MEDLEM OG BIDRAG TIL 
AT FORSTÆRKE DET FRIVILLIGE 
ARBEJDE FOR MENNESKER MED 
UDVIKLINGSHANDICAP.

Indmeldelsesblanket

Lev
Thistedgade 10, 1. tv.
2630 Taastrup
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HUSK
PORTO

Medlemskontingent: sæt venligst X
    Enkeltmedlemskab 350 kr. 
    Husstandsmedlemskab 700 kr.

Betal først, når girokortet modtages.

Undertegnede ønsker at blive medlem af Lev Slagelse/Sorø

SKRIV VENLIGST MED BLOKBOGSTAVER:

Navn:

Adresse:

Postnummer: By:

Telefon: E-mail:

Samlevers navn (husstandsmedlemskab):

Samlevers telefon: E-mail:

Lev er en interesseorganisationen, der siden 1952 har arbejdet for at forbedre
vilkårene for mennesker med udviklingshandicap.

Lev · Thistedgade 10, 1. tv. · 2630 Taastrup
Tlf. 3635 9696 · Fax 3635 9697 · E-mail: Lev@lev.dk · www.lev.dk

Meld dig ind
i Lev her:




